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This text is designed for those instructors who desire a comprehensive introduction to
formal logic that is both rigorous and accessible to students encountering the subject
for the first time. Numerous carefully crafted exercise sets accompanied by clear, crisp
exposition give students a firm grasp of basic concepts and take the student from
sentential logic through first-order predicate logic, the theory of descriptions, and
identity. As the title suggests, this is a book devoted not merely to logic; students will
encounter an abundance of philosophy as well.
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评论

作为逻辑学的教科书感觉还是不错滴 英文很简单 跟着教科书一步步来还是挺容易的
不过谓词逻辑最搞的部分好像又讲得有点快了啊
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建议看一下这本书的中译本，否则真是影响阅读效率
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书评

先介绍一下自己的阅读情况。我的学习目前止步于14章。我做完了14章以前的大部分
习题。很多习题可以采用不同策略完成，不同人的策略未必一致；而尝试采用不同策略
开展证明，我认为是很好到训练；因此欢迎联系互相对答案（某种瞎编杂合体三段论，
勿喷）。 其次概括一下自己读过的...  
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